
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. juni 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AX
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Statsministeriet og Justitsministeriet afviser at svare 
på tilsyneladende simple spørgsmål om, hvorvidt der er foretaget journalisering af sms
beskeder siden valget, vil ministeren redegøre for om der foretaget nogen journalisering 
af nogen sms’er siden valget, og vil ministeren redegøre for om der er foretaget nogen 
journalisering af nogen sms’er siden offentliggørelsen af retningslinjerne, jf. artiklen ”“Gro
tesk”: Mette Frederiksen og Barbara Bertelsen vil ikke fremvise én eneste sms, knap to år 
efter regeringen lovede nye retningslinjer for opbevaring af sms’er” fra Frihedsbrevet.dk, 
den 23. april 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Messerschmidt (DF).

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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